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Protokoll fort vid extra foreningsstrimma l4 oktob er 2014
l .  St i immans i ippnande

Ordforande halsade de ca 35 medlemmarna vii lkomna och forklarade sttimman 6ppnad. Samtidigt
informerade han om att det fanns en niirvarolista for piskrift.

2.  Val  av ordf i i rande f i i r  stdmman
Foreslogs och valdes Ni ls Jansson

3. Val av sekreterare ft ir sti imman
F6reslogs och valdes Birgit Segner

4. Val av tvi justeringsmiin ti l l ika rtistri iknare
Foreslogs och valdes Kr ister Mart in i  och Magnus Krarnpel l

5.  Godki innande at t  mt i tet  u i lysts enl igt  stadgarna
Godktindes att m6tet blivit utlyst enligt stadgarna

6. Godki innande av dagordningen
Dagordn ingen godktindes

Ftirteckning i iver nf,rvarande medremmar, t i l l ika ri istl i ingd
Godktindes att den p6skrivna niirvarolistan med husnr. skulle utgora rostl i ingd. (Bil l , medf6ljer endast
or ig inalprotokol let)

Framst i i l ln ing f r in styrelsen om gruppavtar med ComHem
Ordf. foredrog bakgrunden ti l l  styrelsens framstii l  lnrng.
Vid arsmdtet  den l3 mars 2014 f ick styrelsen iuppdrag enl igt  punkt l2 iArsmotesprotokol let  at t  l t igga
ut en skr ivelse t i l l  samtl iga fast ighetsi igare innehAl lande CornHern gruppavtals ol ika t j i inster med
prisuppgi f ter .  Samtidigt  skul le en intresseanmii lan fo l ja med. Vidare f ick styrelr .n ,ppdragattkal lat i l l
et t  inforrnat ionsmote med ComHem representant,  v i lket  skedde den 5 maj20l4.

Utfallet av detta uppdrag har resulterat i foljande svar fr6n samtliga fastighetstigare:
Bredband -59 rned l0/10 varav 3l  har val t  d ig i ta l  rv ocksf l
Digital TV 35 varav 4 enbarr digital TV
Inget alternativ 26.
Observera att enkiitforfrf lgan handlade om l0/10 Mbit/s medan offerten som nu erbjudes avser 50/10
Mbit/s. Kostnaden skulle bli 83 kr/nrin och fastighet for bredband, dvs. l 000 kr/6r.

Enligt enkaten har allts6 213 av fastigheterna onskat bredband. Styrelsen forslag var att mot bakgrund av
svaren foresli sti imman atranta ComHern nya offert vad avser bredband 50/l0Mbit/s. I praktiken skulle
v i  dA ho ja  i rsavg i f ten  med I  t k r  ko l lek t i v t  f r6n  1 .1 .2015.

Ordf meddelade vidare att sedan styrelsen har lt ist pi ordentligt har vi inte laglig rattattg6ra p6 detta
stitt. Vi tar diirfor t i l lbaka vfrrt forslag efter diskussion inorn styrelsen.

Diskussion lo l jde om bl  a hur fast ighetskopen behandlades av de dfr  inblandade parterna i  s lutet  av
1980-talet  samt avsikten med at t  b i lda en sarr f? i l l ishet.
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Dtirefter presenterade ordf ett annat forslag niirnligen att totalkostnaden fur gruppavtalet med ComHem,
ca 90 tkr, delades pi de ca 60 fastigheter, sonl i ir intresserade. Det verkar attraktivt i indA och kan finnas
intresse men vi kri iver att ComHem dr med pi detta. Detta skulle bli en 6rlig kostnad pA ca I 500 kr dvs.
127 krlmhn. Formellt avtal mellan foreningen och fastighetsagarna behover di skrivas och avse 36 min.
Utdebiteringen av avgiften ff lr ske separat t i l l  berdrda fastigheter.

Diskussion foljde orn bl a ytterl igare fdrhandling med ComHem om priset, orn fastighetstigaren flyttar,
vad g2il ler dA, kan nya ansluta sig och kan i sfl fall reglering av avgiften goras.

Sttimman beslutade att styrelsen gir vidare med ComHem gruppavtal for de 59 intresserade och ti l l  en
kostnad av hdgst 130 kr/min och avtal skrives mellan foreningen och fastighetsiigaren och som floljer
fastigheten i 36 mfln.

Ordf meddelade at t  uppdraget inte k laras av t i l l  l jan 2015. Vidare at t  ingen yt ter l igare extra
foreningssti imma kommer att h6llas i detta i irende.

9.  Meddelande om plats di i r  st i immoprotokol let  h i l ls  t i l lg i ingl igt
Beslutades att protokollet l i imnas i samliga fastighetsiigares brevlAdor, laggs in pi foreningens hemsida
samt siitts upp pa anslagstavlan

Ordf6randen forklarade motet avs I utat.

ordfdrande

Krampel l


